

17 Oct 2014

To: Certification Users

香港總商會

自他讲述成707-713世纪总述第三章3字模

Hong Kong General Chamber of Commerce 3/F Silvercorp International Tower, 707-713 Nathan Rd., Mongkok, Kin, Hong Kong

Tel (852) 2398 6022 Fax (852) 2391 9469

www.chamber.org.hk www.webco.hk

Helping Business since 1861

Email chamber.orchamber.org.hk

Certification of Documents - Online Authentication

Adherence to the international certification guideline, in 2012 the Chamber's certification service was regulated to enhance its legal fulfillment. With support from consulates, customs authorities and private sectors, the service is well-received worldwide.

To uphold the integrity of the service, certificates of document issued by the Chamber on or after 22 Oct 2014 will have a unique QR code and authentication code assigned. Stakeholders can verify the authenticity of the certificate by using smartphone or via internet at http://cert.chamber.org.hk/verify.

For enquiries, please contact us at support@chamber.org.hk or call 852-2395 5515.

簽證用戶通告

商事證明 - 網上驗證

跟隨國際商業文件認證指引,本會於 2012 年優化其商事證明服務,增強文件認證的法律執行性。經本會認證的商業文件,廣受領事、海關及工商各界歡迎。

為確保商事證明制度的完整性,由 2014 年 10 月 22 日起,本會簽發的商事證明書均附有二維掃描碼(QR Code)和驗證碼。用戶可使用智能手機 或透過本會網站即可查核證明書的真偽 (http://cert.chamber.org.hk/verify)。

如有疑問,請與本會聯絡,電郵: support@chamber.org.hk 或電話:852-2395 5515。

Yours faithfully,

CC Chan, Director of Certification

Encl. specimen of Certification of Documents





Hong Kong General Chamber of Commerce 香港總商會1861

Reference Number

5141343

Certificate

證明書

THIS IS TO CERTIFY THAT:

The annexed document COMMERCIAL INVOICE No. 8888 is submitted by HAPPY TRADING COMPANY LIMITED to the Chamber for certification.

The applicant company is this day registered under Business Registration Ordinance (Chapter 310) Hong Kong. Specimens of authorized signature and company chop of the applicant are recorded in the Chamber.

茲證明:

本會收到由 HAPPY TRADING COMPANY LIMITED 公司提交的商事證明申請,詳見附件 COMMERCIAL INVOICE No. 8888。

申請公司現在爲持有有效香港商業登記證(香港法例第310章)的註冊公司,申請公司的授權人 簽名及印章式樣已在本會記錄備案。

Chum.

Signature of Authorized Officer

Name of Signatory
Mr. CHAN Tai-man

Date: October 16, 2014

Certification Chop
The Hong Kong General Chamber of Commerce

Specimen

Issuing Office: Mongkok Certification Branch, HKGCC

3/F, Silvercorp International Tower, 707-713 Nathan Road,

Mongkok, Kowloon, Hong Kong

Authenticate Code 43737510

http://cert.chamber.org.hk/verify

